

Title (en)

Device for holding and cutting rolls of film, paper and the like for household use.

Title (de)

Aufnahme- und Abschneidvorrichtung für Folienrollen, Papierrollen o.dgl. für den Haushaltsbedarf.

Title (fr)

Dispositif pour supporter et découper des rouleaux de film ou de papier pour l'utilisation domestique.

Publication

**EP 0385332 A2 19900905 (DE)**

Application

**EP 90103674 A 19900226**

Priority

DE 8902353 U 19890228

Abstract (en)

A device for holding and cutting rolls (1) of film, paper and the like for household use, in particular keep-fresh films, aluminium foils or greaseproof paper has a housing (2), in which the rolls (1) are arranged and which has a removal slit (14), to which a longitudinally displaceable cutting appliance (16) is assigned. The device is provided with a magazine (3) receiving the rolls (1) and mounted in such a way that it can pivot or swing in the housing (2) about an axis (A) into a predetermined removal position for removing and cutting off the film or paper (11) required in each case from the corresponding roll (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zur Aufnahme und zum Abschneiden von mindestens zwei Folienrollen, Papierrollen (1) oder dgl. für den Haushaltsbedarf, insbesondere Frischhaltefolien, Alufolien oder Brotpapier weist eine Gehäuse (2) auf, in dem die Rollen (1) angeordnet sind und welches einen Entnahmeschlitz (14) aufweist, dem eine längsverschiebbare Schneideeinrichtung (16) zugeordnet ist. Die Vorrichtung sieht ein die Rollen (1) aufnehmendes Magazin (3) vor, welches zur Entnahme und zum Abschneiden der jeweils benötigten Folie bzw. des jeweils benötigten Papiers (11) von der entsprechenden Rolle (1) in eine vorgegebene Entnahmeposition um eine Achse (A) drehbar bzw. schwenkbar im Gehäuse (2) gelagert ist.

IPC 1-7

**B65H 35/06**

IPC 8 full level

**B26D 1/02** (2006.01); **B65H 35/00** (2006.01); **B65H 35/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47K 10/32** (2013.01); **B26D 1/025** (2013.01); **B65H 35/0006** (2013.01); **B65H 35/04** (2013.01)

Cited by

DE9103605U1; EP2261155A3; DE9103606U1; WO9216446A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 8902353 U1 19890524**; EP 0385332 A2 19900905; EP 0385332 A3 19910102

DOCDB simple family (application)

**DE 8902353 U 19890228**; EP 90103674 A 19900226